
 
 

Zadeva: Zapisnik 58. redne seje Sinteze-KCD in NS-SVS 

Seja je preko zooma potekala v torek, 9. januarja med 17. in 18.30 uro po naslednjem dnevnem redu:  

   1. Preložitev razprave o davčnem sistemu; 

   2. Odzivi na dopis »Za boljšo Slovenijo«; 

   3. Tekoče; 

   4. Razno. 

Ad 1) Razprava o davčnem sistemu: 

Zaradi najavljene odsotnosti nekaterih, ki se razprave o problematiki spremembe davčnega sistema v torek ne 

bi mogli udeležiti, je bila razprava po dogovoru prestavljena na sredo, 10. januarja ob isti uri. 

Opomba. Razprava je bila v sredo tudi opravljena. Bila je zelo intenzivna in poglobljena, rezultirala pa je v 

zaključke, ki so močno presegli sama izhodišča. Povzeta je bila v posebnem dokumentu, ki ga prilagamo temu 

zapisniku, hkrati pa je bila posredovana na številne naslove strokovnjakov in predvsem institucij, ki so dejansko 

pristojne in zavezane k izdelavi novega davčnega sistema. Nekateri elementi prispevkov k razpravi so dostopni 

tudi na naših straneh družbenih omrežij. 

Ad 2) Odzivi na dopis »Za boljšo Slovenijo«: 

Na naš dopis »Za boljšo Slovenijo« je bilo, kot smo pričakovali, zelo malo odziva. Posebej je treba omeniti 

predlog predsednice Zdravniške zbornice dr. Beovićeve za poseben sestanek in razpravo o naših stališčih in 

predlogih glede reševanja zdravstvene krize, vendar ostaja odprto, kdaj naj bi do tega razgovora prišlo, če 

sploh bo, zlasti zaradi naših stališč, da gre pri stavkah zdravnikov samo za izsiljevanje še višjih plač. Predstavniki 

SINTEZE-KCD smo na ta razgovor pripravljeni. 

Dogovorjeno je bilo, da kontaktiramo Državni svet (Pintar) in se poskušamo dogovoriti za intenziviranje 

sodelovanja tudi glede teh vprašanj. 

Ad 3) Tekoče: 

Vlado je prisotne seznanil s svojimi napori, da zagotovi trajnejšo prisotnost naše problematike in naših stališč 

v MB medijih. Sicer pa je prevladala ocena, da zaostrena politična situacija otežuje razpravo o sistemskih 

vprašanjih. 

Pripravljamo se na sestanek s Predsednico dr. Pirc Musarjevo. Nekatere njene prenagljene izjave o aktualnih 

političnih vprašanjih nam te priprave otežujejo, saj se njihovim ocenam na sestanku, namenjenemu problemu 

demokratizacije volilnega sistema, mogoče ne bo uspelo izogniti. 

Ad 4) Razno 

Dokument, usmerjen k  aktualnim vprašanjem razraščanja korupcije v Sloveniji in nezadostnemu angažiranju 

odgovornih institucij za njeno odpravljanje, je sprožil poglobljeno razpravo in številne predloge, kaj storiti, saj 

se vsi zavedamo velikih posledic te korupcije: neposredno materialno škodo vsaj v vrednosti okrog 5 mrd evrov 

letno, razkroj pravnega reda, moralno dekadenco v poslovnih odnosih, strah tujih vlagateljev, itd. Med 

številnimi predlogi smo se odločili, da do naslednjega sestanka pripravimo (Pintar, Marc) predlog spletne strani 

(FB?) za prijavljanje in razpravo o zaznanih elementih korupcije. 

Zapisnik pripravil Emil Milan Pintar 

Priloga: -Davčna reforme (DR) 


